
國立中興大學 研究生取消學位考試通知單 
Thesis Examination Cancel Notice 

       學年度第   學期                                                            申請日期：   年  月  日 
Academic year, Fall / Spring Semester                                                                                                              Date: YYYY/MM/ DD 

學號 
Student ID  姓名 

Name 
 

學系（所、學位學程） 
Department (Institution) 

 

預訂學位考試時間 
Date of Defense 

   年  月  日 
 ( YYYY/MM/ DD) 

論文題目 
Title of Dissertation 

 

取消學位考試原因 
Reasons for Cancelling the Thesis 

Defense 
 

指導教授核章 
Signature of the advising 

professor 

 

   年  月  日 
 ( YYYY/MM/ DD) 

學系（所、學位學程）

主管簽章 
Chairman of Department 

 

   年  月  日 
 ( YYYY/MM/ DD) 

註冊組承辦人員 
Clerk of Division of Registration 

 註冊組長核章 
Director of Division of Registration 

□刪除論文題目 

 
備註 Notes： 

依據本校碩士及博士班學位考試細則第十條：申請學位考試之研究生因故未能如期舉行考試且其修業年限未屆滿者，應

於學位考試前填具「取消學位考試通知單」，經指導教授及系、所、學位學程主管核章後送註冊組，再依相關規定提出

學位考試之申請。 

According to  Article 10 Graduate students who, for acceptable reasons, cannot attend the thesis examination on schedule must 

submit the 「Thesis Examination Cancel Notice」 before thesis examination provided that it is within the permitted length of 

study. The said notice shall be signed by the thesis advisor and chair of the department/graduate program/degree program, and sent 

to the Division of Registrar. Students who complete the aforementioned procedures may set a new thesis exam date in accordance 

with relevant regulations. 

本通知單請於學位考試舉行前送註冊組登錄，始完成取消口試申請。 

The notification shall be submitted to the Division of Registry for registration before the defense. 


